
ZAPISNIK 

 

16. seje Sveta šole, ki je potekala 5. 6. 2024, ob 17.30. uri, v zbornici šole. 

 

Prisotni:  

Člani Sveta šole: Marija Meh, Tanja Medvešek Hočevar, Irena Grmšek, Maja Mirt Jakše, Tomaž 

Tomažič, Mojca Jug, Manuela Bojnec, Tajana Dvoršek 

 

Na seji so bili prisotni tudi:  ravnateljica Valentina Gerjevič in zapisnikarica Anja Omerzu  

 

Opravičeno odsotni: Davorin Dimič, Zvonimir Lorenci, Janez Kerin 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 15. seje Sveta šole 
2. Poročilo s seje Sveta staršev 

3. Seznanitev članov Sveta šole o nabavi predlaganih delovnih zvezkov in učnih gradiv za 
šolsko leto 2024/25 

4. Sprejem Pravilnika o prodaji blaga in storitev na trgu 
5. Predlogi, pobude, vprašanja 
6. Razno  

 

Ga. Marija Meh je ugotovila sklepčnost sveta. 

Dnevni red je bil soglasno potrjen.  

 

Ad. 1   

Dne, 21. 2. 2024, je potekala 15. seja sveta šole. Člani sveta šole so zapisnik 15. seje prejeli po 

elektronski pošti. Člani so zapisnik 15. seje Sveta šole potrdili.  

 

SKLEP 16/48: Zapisnik 15. seje Sveta šole je bil soglasno sprejet in bo objavljen na šolski spletni 

strani.  

 

Ad. 2   

Ga. Marija Meh je predsednika Sveta staršev, G. Tomaža Tomažiča, prosila za kratek povzetek oz. 

poročilo seje Sveta staršev, ki je potekala 4. 6. 2024. Povedal je, da so potrdili zapisnik prejšnje seje, 

prav tako pa so potrdili tudi predlog o nabavi delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 2024/25. 

Pogovarjali so se tudi o Pravilniku šolskega reda, ki bo posodobljen in objavljen v začetku novega 

šolskega leta. Izvedeli so nekaj novih informacij s strani vodstva šole glede novega razširjenega 

programa, obdelali problematiko organizacije prevozov, podali so nekaj predlogov in pohval. 

Podrobneje bo seja opisana v zapisniku, ki ga bo naknadno posredoval. 

 

  



Ad. 3   

Predsednica Sveta šole, ga. Marija Meh, je člane obvestila, da so člani Sveta staršev na seji, dne 

4.6.2024, potrdili predlagana gradiva – učbenike in delovne zvezke, ki so jih izbrali posamezni aktivi 

glede na zahteve učnih načrtov za naslednje šolsko leto.  

 

Ad. 4 

Člani Sveta šole so po elektronski pošti prejeli osnutek Pravilnika o prodaji blaga in storitev na trgu, 

da ga lahko pregledali.  

Ga. Valentina Gerjevič, ravnateljica, je nato podala še nekaj osnovnih informacij. Na podlagi 

predloga revizorke so na novo uredili omenjeni Pravilnik. Z njim se urejajo vrste blaga in storitev, ki 

jih šola ponuja na trgu – oddaja šolskih prostorov (športne dvorane, učilnice, kuhinjo, jedilnico itd.), 

počitniških hišk št. 108 in 353 v naselju Bučanje ter prodaja kosil in malic, pripravljenih v kuhinji 

zavoda. Ker se je poraba živil podražila, bodo v skladu s pregledom stanja z revizorko, verjetno 

povišali ceno obrokov v naslednjem šolskem letu.  

 

SKLEP 16/49 : Pravilnik o prodaji blaga in storitev na trgu je bil soglasno sprejet. 

 

Ad. 5 

Ga. Marija Meh je prisotne člane sveta šole povabila, da predstavijo morebitne predloge, pobude, 

oz. če imajo pripravljena kakšna vprašanja. Predstavila je tudi dve pobudi odsotnih članov.  

Gospod Zvonimir Lorenci je podal predloge rešitve za problematiko uničevanja igrišča. Imamo zelo 

lepo urejeno igrišče, ki se ne zaklepa in je dostopno vsem učencem in zunanjim obiskovalcem. Žal 

pa prihaja do neprimernega vedenja in uničevanja tega območja. Predlaga nadzor v popoldanskem 

času in med vikendom, posodobljeno varovalno opremo (kamere), namestitev vrtljivih vrat in 

opozorilne table. S predlogi se člani Sveta zavoda strinjajo. Gospod Tomaž Tomažič je predlagal še 

obhod policije. Ga. Valentina je povedala, da je največ škode narejene med vikendom. Posodobitev 

varnostnih kamer je že v teku, opozorilne table so že nameščene, a jih bodo namestili še več, nadzor 

oziroma obhod pa se med vikendom opravi ob začetku in koncu dneva.  

Gospod Davorin Dimič je podal pobudo, da se uredi protokol o predaji osebnih informacij o učencih 

med učitelji, da bodo vsi ustrezno seznanjeni o npr. zdravstvenem stanju otroka. Ravnateljica, 

Valentina Gerjevič, je poudarila, da je protokol že v teku in bodo nanj še bolj pozorni. Apelira pa na 

starše, da o morebitnih posebnostih otroka, pred šolo v naravi ipd., še posebej opozorijo razrednika.  

 

Ad. 6   

Gospa Valentina Gerjevič je podrobneje predstavila RAP – razširjen program, v katerega vstopajo v 

prihodnjem šolskem letu. Obsega tri sklope (gibanje in psihofizično počutje, učenje učenja ter 

kultura in državljanska vzgoja) in se ga uskladi z interesom otrok ter hkrati z znanjem učiteljev. 

Koncept RAP-a se bo razlikoval na razredni in predmetni stopnji. Na razredni stopnji se bodo te 

dejavnosti vključile v čas trenutnega podaljšanega bivanja in jutranjega varstva. Predvsem je 

pomembno, da ima otrok vsaj eno uro gibanja na dan. Program je zelo pester in raznolik; ponujene 

aktivnosti bodo Učenje učenja, Kultura prehranjevanja, Plesni svet, Gibalko, Čajnica, Čuječnost, 

Spodbujanje branja, Brez megle v glavi itd. Težave se pojavijo z umestitvijo tega programa v urnik, 



uskladitev z drugimi aktivnostmi ter z voznim redom, saj zaenkrat še niso prejeli informacij o 

normativih s strani ministrstva.   

G. Tomaž Tomažič je podal vprašanje o pričetku pouka. Na seji Sveta staršev je ravnateljica 

izpostavila, da bi lahko prišlo so časovne spremembe pričetka pouka (ravno zaradi vstopa v program 

RAP-a). Prva ura bi se torej pričela ob 7.30. uri. Kar za večino učencev ne bi predstavljalo velikih 

sprememb, saj so že sedaj pričenjali pouk s predurami raznih izbirnih vsebin.  

 

Predsednica sveta šole, ga. Marija Meh, se je vsem prisotnim zahvalila za sodelovanje ter zaključila 

sejo.  

 

Seja je bila zaključena ob 18.30. uri. 

 

Zapisnik pripravila:                        Predsednica Sveta šole:  

Anja Omerzu                      Marija Meh 

 


